

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 130/22-23
STEAM 鑑證科學、領袖訓練及升學美國考察團簽證申請事宜

敬啟者：

為使學生對 STEAM 鑑證科學、領袖訓練及美國升學有更深入的了解，本校 STEAM 組、其他學習經歷委員會和升學及就業輔導組特意合辦「STEAM 鑑證科學、領袖訓練及升學美國考察團」。學校將會協助同學到美國駐港澳總領事館辦理簽證，現謹將相關資料臚列於下：

日期：	六月六日（星期二）
地點：	美國駐香港及澳門總領事館
對象：	獲錄取的中一至中四學生（包括後備學生）
名額：	16 名
費用：	<ul style="list-style-type: none">➢ 正選學生為港幣 1,280 元（學生需自行負責有關費用）；➢ 學校會為後備學生負責簽證的費用，當後備學生後補為正選，需要向學校繳還相關的簽證費用。
集合時間：	中一至中三學生：上午 11:30 中四學生：下午 12:45
集合地點：	有蓋操場
解散地點：	美國駐港澳總領事館
所需文件：	<ul style="list-style-type: none">➢ 非移民簽證電子申請表格（DS-160）。*➢ 前往美國需持有有效護照，有效期必須為停留美國期間往後最少六個月。*➢ 一張(1) 2"x2" (51 毫米 x51 毫米)照片，必須為過去六個月內拍攝的近照（美國護照簽證格式）。*➢ 一張以當地貨幣繳付的非移民簽證申請費收據。*➢ 面談預約信。*➢ 除上述文件外，請帶備有需要向領事官員展示的所有補充文件。 (*為必需文件)

是次交流活動日期與暑期奮進計劃重疊，如須參加暑期奮進計劃的同學，當以暑期奮進計劃先行，而不可參加是次考察團。

是次活動以參觀考察為目的，學生必須出席所有事前訓練及事後分享活動。

台端如有意由學校為貴子弟協助辦理申請上述簽證，請於六月五日(星期一)將已填妥之回條逕交林嘉駿老師或李宏俊老師，以便統籌辦理及安排簽證面試。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與林嘉駿老師或李宏俊老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二三年六月二日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 130/22-23
STEAM Forensic Science, Leadership Training and Careers Guidance
United States Study Tour Visa Application

2nd June 2023

Dear Parents

In order to let our students know more about the STEAM forensic science, leadership training and careers guidance in the United States, our school is going to organise a "STEAM Forensic Science, Leadership Training and Careers Guidance United States Study Tour" for our students. The school will assist students to apply for their visas at the US Consulate General in Hong Kong and Macau. The relevant information is listed below:

Date	:	6 th May 2023 (Tuesday)
Venue	:	U.S. Consulate General Hong Kong & Macau
Target	:	All selected S1 to S4 Students (including those students reserved)
Quota	:	16 Students
Fee	:	1. HK\$1,280 for selected students (students are responsible for the relevant application fee.) 2. The school will be responsible for the visa fees for the students reserved. When they become the shortlisted candidates, they need to pay for the relevant visa fees to the school.
Time of Gathering	:	S1 to S3 Students: 11:30 a.m. S4 Students: 12:45 p.m.
Place of Gathering	:	Covered playground
Place of Gathering	:	US Consulate General in Hong Kong and Macau
relevant documents	:	1. A Non-immigrant Visa Electronic Application (DS-160) Form.* 2. A passport valid for travel to the United States with a validity date at least six months beyond your intended period of stay in the United States.* 3. One (1) 2"x2" (51x51mm) photograph taken within the last six months. (USA Visa required photo format).* 4. A receipt showing payment of your non-refundable non-immigrant visa application processing fee, paid in local currency.* 5. An interview appointment letter.* 6. You may also bring whatever supporting documents you believe support the information provided to the consular officer. (*These are necessary documents, and you must bring them during the interview session.)

For further information, please refer to the Chinese version. Please return the signed reply slip to Mr Lam Ka Jin or Mr Lee Wang Chun on 5th June 2023 (Monday). Please feel free to contact Mr Lam Ka Jin or Mr Lee Wang Chun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely


Chan Miu Ha
Principal

東華三院馬振玉紀念中學

班號：_____

活動通告 130/22-23

STEAM 鑑證科學、領袖訓練及升學美國考察團簽證申請事宜

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，本人

- 已知悉上述通告內容，並明白不能在指定日期前獲發簽證，將會視作自動放棄交流團名額。本人將提醒敝子弟當天帶備所需的證明文件以作申請簽證之用。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二三年 月 日

請以 ✓ 表示所選項目